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Od roku 1995 organizuji tenis na vozíku v ČR a 
zastupuji jeho zájmy v rámci mezinárodní 
tenisové federace ITF. Rád bych dlouholeté 
manažerské i sportovně organizátorské 
zkušenosti v oblasti parasportu využil i nadále ve 
prospěch aktivit a potřeb ČPV.  
 
Od roku 2000 jsem nepřetržitě prezidentem 
Českého tenisového svazu vozíčkářů a od roku 
2021 působím jako člen Výkonného výboru ČPV. 
 
Paralympijské hnutí vnímám jako důležitou a 
nedílnou součást domácího parasportu a 
pokračováním své práce v orgánech ČPV bych 
rád ještě více podpořil jeho prestiž v současné 
společnosti.  
 
Cíle v rámci kandidatury do orgánu ČPV 
Transparentní a demokratické vedení ČPV. 
Transparentní podpora všech sdružených parasportů. 
Spolupráce v rozvojových a náborových programech napříč všemi parasporty. 
Zajištění potřebné podpory všem parasportům. 


